



Gulf, Quebec, Newfoundland and Labrador and Maritimes Regions

Notice to Fish Harvesters

MANAGEMENT PLAN FOR OTHER GROUND FISH STOCKS IN THE GULF OF ST. LAWRENCE (NORTHWEST ATLANTIC FISHERIES ORGANIZATION (NAFO) DIVISIONS 4RST)

Moncton, Quebec, St. John’s and Halifax – July 4, 2022 – The Department of Fisheries and Oceans (DFO) today announces the continuation of previous TAC decisions for other groundfish species in the Gulf of St. Lawrence (NAFO Divisions 4RST).

4TVn Cod, 4T American Plaice and 4T White Hake

The 4TVn Cod, 4T American plaice and 4T White Hake directed fisheries remain closed until further notice. The maximum allowable bycatch for these species in other directed groundfish fisheries will be limited as per Conservation Harvesting Plans. It should be noted that the fishery may be closed in the event that bycatch limits are reached.

Species	Annual bycatch allocation	Time period
American Plaice (4T)	250 t	Closed
Cod (4T,4Vn)	300 t	Closed
White Hake (4T)	30 t	Closed

FOR MORE INFORMATION:

Daniel Lapierre

Senior Regional Advisor
Fisheries and Oceans Canada
Moncton, NB
506-962-7286

Steve Trottier

Senior Regional Advisor
Fisheries and Oceans Canada
Québec, QC
418-648-4946

Penny Doherty

Senior Regional Advisor
Fisheries and Oceans Canada
Dartmouth, NS
902-402-5508



Avis aux pêcheurs

PLAN DE GESTION POUR D'AUTRES ESPÈCES DE POISSON DE FOND DANS LE GOLFE DU SAINT-LAURENT DANS LES DIVISIONS 4RST DE L'ORGANISATION DES PÊCHES DE L'ATLANTIQUE NORD-OUEST (OPANO)

Moncton, Québec, St. John's et Halifax – le 4 juillet 2022 – Le ministère des Pêches et des Océans (MPO) annonce le maintien des décisions antérieures sur le TAC pour d'autres espèces de poissons de fond dans le Golfe du Saint-Laurent (Divisions 4RST de l'Organisation des Pêches de l'Atlantique Nord-Ouest (OPANO)).

Morue 4TVn, plie canadienne 4T et merluche blanche 4T

La pêche dirigée à la morue 4TVn, à la plie canadienne 4T et à la merluche blanche 4T demeure fermée jusqu'à nouvel ordre. Les prises accessoires maximales autorisées pour ces espèces seront limitées selon les plans de pêche axé sur la conservation. Il convient de noter que la pêche peut être fermée dans le cas où les limites de prises accessoires sont atteintes.

Espèces	Allocation annuelle pour prises accessoires	Durée
Merluche blanche (4T)	30 t	Pêche fermée
Morue (4TVn)	300 t	Pêche fermée
Plie canadienne (4T)	250 t	Pêche fermée

POUR PLUS D'INFORMATION :

Daniel Lapierre
Conseiller principal
Pêches et Océans Canada
Moncton, N.-B.
506-962-7286

Steve Trottier
Conseiller principal
Pêches et Océans Canada
Québec, QC
418-648-4946

Penny Doherty
Conseillère principale
Pêches et Océans Canada
Dartmouth, N.-É.
902-402-5508